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RM.0002.66.2023 

Protokół nr LXVII/2023 

z obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 25 października 2023 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady LXVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:12 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Radną Powiatu Łódzkiego Wschodniego Klaudię 

Zaborowską-Gorzkiewicz, Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, Kierowników 

Referatów z Urzędu Miejskiego i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz 

poinformował, że obrady LXVII sesji są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad 

sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniała adwokat Joanna Bonowicz-Bednarek.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 12 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Nieobecni: radny Paweł Redzynia, radny Zbigniew Waprzko i radny Jarosław Świerczyński 

(dotarli później). Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Paweł Redzynia, Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie LXVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LXV i LXVI sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 
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8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Przedstawienie sprawozdania z analizy złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2022 

przez: 

a) Burmistrza Rzgowa;  

b) Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rzgowie. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 1) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 2) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2024. (DRUK 3) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/277/2020 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie wyznaczenia aglomeracji 

Rzgów. (DRUK 4) 

14. Przedstawienie sprawozdania z przebiegu konsultacji projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Rzgowie w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024". 

(DRUK 5) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy 

Rzgów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2024”. (DRUK 6) 

16. Komunikaty, sprawy różne.  

17. Zamknięcie LXVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr LVI/577/2023 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2023 roku. (DRUK 7) 

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek Burmistrz Rzgowa. 

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego Burmistrz 

Rzgowa.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Kordian Skalski  

 „NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Paweł Redzynia, Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko 

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt 

uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wykorzystania górotworów pod powierzchnią 

gminy dla magazynowania sprężonego CO2 wraz z domieszkami (DRUK 8). 

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie swój wniosek. 

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego 

Przewodniczącego rady.  
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Rafał Kluczyński 

 „NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Paweł Redzynia, Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie LXVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LXV i LXVI sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Przedstawienie sprawozdania z analizy złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2022 

przez: 

a) Burmistrza Rzgowa;  

b) Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rzgowie. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 1) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 2) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LVI/577/2023 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2023 roku. (DRUK 7) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2024. (DRUK 3) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/277/2020 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie wyznaczenia aglomeracji 

Rzgów. (DRUK 4) 

15. Przedstawienie sprawozdania z przebiegu konsultacji projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Rzgowie w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024". 

(DRUK 5) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy 

Rzgów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2024”. (DRUK 6) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wykorzystania 

górotworów pod powierzchnią gminy dla magazynowania sprężonego CO2 wraz z 

domieszkami. (DRUK 8) 

18. Komunikaty, sprawy różne.  

19. Zamknięcie LXVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Projekty protokołu z LXV i LXVI sesji zostały przyjęte bez uwag.  
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Ad.6. 

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant Komisariatu Policji 

w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Komendanta powrócił do tematu z poprzedniej sesji dotyczącego parkowania pojazdów na ul. 

Wąskiej, Tylnej i Ogrodowej. Policja w tym zakresie prowadzi bardziej kampanię edukacyjną 

związaną z tym problemem.  Komendant zaproponował ustawieni po jednej stronie ulicy, czy 

to na ulicy Tylnej, czy na ulicy Ogrodowej i dopuszczenie parkowania połową pojazdu na 

chodniku, połową na jezdni, a z drugiej strony jezdni w ogóle wykluczyć możliwość takiego 

parkowania. 

Radny Jarosław Świerczyński zgłosił, że mieszkańcy ul. Grodziskiej zauważyli wzmożony 

ruch pojazdów ciężkich ul. Grodziską, z uwagi na to, iż inspekcja transportu drogowego 

kontroluje przy bramkach na S8 i kierowcy robią sobie objazd.  

Komendant powiedział, że na chwilę obecną nie ma żadnych rozwiązań prawnych, które 

mogłyby spowodować, że kierowcy samochodów ciężarowych jeździli tymi drogami, którymi  

chcemy, aby jeździli. Kontrole Inspekcji Transportu Drogowego są codzienne. Jeżeli chodzi o 

oznakowanie dotyczące tonażu, ustawiony znak dopuszczalnej masy całkowitej 12 ton, pod 

spodem zamieszczamy tabliczkę, nie dotyczy docelowych wjazdów gospodarczych. Tabliczka 

załatwia temat zakazu wjazdu takim pojazdom. 

Radny Jan Spałka ponownie poprosił o patrole policji na drodze w Prawdzie i kontrole 

prędkości. 

Komendant powiedział, że kontrole na drodze w Prawdzie są dość regularnie.  

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany dodał, że aby móc coś 

egzekwować na drogach musi być skoordynowana zmiana organizacji ruchu na drogach 

wojewódzkich z autostradą. Powinny być umieszczone tablice informujące o zakazie wjazdu 

samochodów ciężarowych na rondzie, tak aby musieli jechać prosto do S8. 

Radna Kamila Kuźnicka poprosiła o patrol policji w dniach robaczych w godzinach 7.30-8.00 

i 14.30-15.00 na ul. Gruntowej w Starowej Górze, aby zaobserwować jak zachowują się 

kierowcy.  

 

Ad.7. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa przedstawił Burmistrz 

Rzgowa Mateusz Kamiński.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał, w którym miejscu na ul. Glinianej 

została wykonana kanalizacja, ponieważ jeździ ta drogą dość często i nie zauważył żadnych 

prac na drodze.  

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk wyjaśniła, że termin na realizację 11 mb. w ul. 

Glinianiej nie jest zagrożony i inwestycja została zrealizowana, Urząd czeka na wszystkie 

dokumenty. Kanalizacja powstała na ul. Glinianej przy ul. Serdecznej.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa powiedziała, że mieszkańcy Gospodarza zgłaszali, że woda ma 

dziwny zapach i przy okazji zapytała o wydajność studni na Gospodarzu i jej stan, ponieważ 

zaczyna brakować wody w studni. Ponadto radna zapytała o stan studni w całej gminie i o 

potrzeby wodociągowe na rok 2024.  

Dyrektor GZWiK w Rzgowie Beata Jasiukiewicz wyjaśniła,  że w tej chwili rejon Czyżeminek, 

Guzew, Prawda i Babichy jest zasilany ze studni w Gospodarzu. Na studni w Czyżeminku 

prowadzone są działania naprawcze, bo podczas kontroli sanepidu wyszły bakterie. Wodociąg 

został zamknięty, ludzie mieli dostarczaną wodę w beczkach. Od razu puszczono wodę z 

Gospodarza i ona została poddana chlorowaniu, dlatego mieszkańcy Gospodarza czują chlor. 

Studnia została zachlorowana i miała być płukana w sobotę, ale uszkodziła się w niej pompa. 

Studnia została poddana kamerowaniu i jest bardzo zakolmatowana, dlatego dobrze byłoby ją 

wyczyścić i prawdopodobnie jest tak ze wszystkim studniami w gminie, ponieważ są leciwe, 

mają po 40 lat. Studnia w Gospodarzu była czyszczona na początku roku i dało to efekt, 
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ponieważ wydajność wróciła, chociaż  nie jest już to taka wydajność, jak była na początku i nie 

wiadomo na jak długo wystarczy. W Czyżeminku jest odwiercona nowa 150 metrowa studnia, 

ale nie może być użytkowana dopóki nie zostanie wybudowana stacja uzdatniania wody. W  

Grodzisku są dwie studnie, w Kalinie są w tej chwili trzy studnie, ale  jedna nowa odwiercona 

nie jest włączona w eksploatację, ponieważ nie ma stacji. W Romanowie są dwie studnie po 70 

metrów, na jednej studni trwają działania naprawcze w związku z wykrytymi bakteriami, w 

chwili obecnej Romanów jest zasilany ze drugiej awaryjnej studni. W Rzgowie są dwie studnie, 

przy czym jedna zupełnie wyschła i zasilany jest tylko z jednej. W referacie inwestycji 

opracowywana jest dokumentacja na nowy odwiert studni na terenie stacji w Rzgowie.  

Radny Kordian Skalski zapytał jak długo będzie trwał proces inwestycyjny na Rzgów, Kalino 

i Czyżeminek.  

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk powiedziała, że w Kalinie jest odwiert, szykowane są 

dokumenty do Wód Polskich, aby uzyskać pozwolenie wodno-prawne na wykonanie studni i 

pobór wody. Jeżeli chodzi o Czyżeminek Urząd posiada dokumentację na stację uzdatniania 

wody.  

Radny Kordian Skalski zapytał kiedy będą pierwsze pozwolenia na Kalino. Ponadto radny 

uważa, że sytuacja w gminie jest dramatyczna jeśli chodzi o wodę i należy podjąć jak 

najszybciej działania naprawcze w postaci przesunięć w budżecie i zmian promes z Polskiego 

Ładu na wodociągi. Radny zapytał czy podłączenie Romanowa do wodociągu z Brójec jest 

rozwiązaniem stałym i rozwiązuje sytuację w przypadku wystąpienia awarii i zasili Romanów 

w wodę.  

Dyrektor GZWiK Beata Jasiukiewicz powiedziała, że woda z Brójec będzie tylko awaryjnie i 

dodała, że ciśnienia wody będzie małe, z uwagi na różnice wysokości.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała czy jest utworzona kolejność inwestycji 

wodociągowych.  

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik poinformowała, że poprosiła Panią Beatę Jasiukiewicz o 

przygotowanie listy spraw, które są do wykonania w zakresie wodociągów według hierarchii 

potrzeb. W momencie gdy taka lista powstanie burmistrz przystąpi do analizy potrzeb, 

ponieważ woda jest jednym z najbardziej podstawowych elementów niezbędnych do 

funkcjonowania każdego człowieka, więc to będzie przy budżecie brane pod uwagę.   

Radny Kordian Skalski dodał, że pieniądze z kar za nielegalne usunięcia drzew można byłoby 

przeznaczyć na ochronę wody a nie na nowe nasadzania. Ponadto burmistrz powinien w 

sprawie wodociągów w gminie zorganizować specjalne spotkanie z radnymi i ustalić jakie 

środki i na co powinny być przeznaczone w budżecie. Radni nie mają świadomości, nie dostają 

informacji czego brakuje, czego nie ma, co jest potrzebne. Radny poprosił o informację, jakie 

działania przedsięwzięliśmy, żeby ustalić źródło skażenia i ewentualnego sprawcę skażenia w 

Romanowie.  

Burmistrz dodał, że jeśli chodzi o skażenie wody w Romanowie to sprawa została skierowana 

do Policji. Burmistrz dodał, że pieniądze z nasadzeń zieleni nie wystarczyłby na wykonanie 

odwierty, bo są to koszty w granicach 800 tys. zł. 

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk powiedziała, że dokumentację na SUW w 

Czyżeminku gmina uzyskała w marcu br. i od tej chwili Urząd intensywnie poszukuje środków 

do realizacji tego projektu. Jeżeli chodzi o Kalino to jest tam odwiert i szykowane są dokumenty 

do Wód Polskich.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska powiedziała, że urząd jest 

organem kontrolującym i prowadzi swoje działania, natomiast organem ścigania jest Policja i 

ona również podejmuje swoje działania.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy na pozostałych studniach jest bardziej wzmożony 

monitoring wobec ostatnich skażeń w Romanowie i Czyżeminku i czy nie można zrezygnować 

z chlorowania wody i użyć nowych technologii np. naświetlania czy promieni. Wypowiedź 

cytowana: „A ja bym chciał zwrócić uwagę, że na terenie Kalinka mamy bodajże pięć studni 

artezyjskich ze świetną wodą. I teraz tak. Proszę tak spojrzeć na ten, na to. Ktoś powie teoria 
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spiskowa? No wiele teorii spiskowych w życiu były, było teoriami spiskowymi, a później się 

okazały, że były prawdą. Słuchajcie, chronologia zdarzeń. Pierwsze, co się już wydarzyło? Brak 

przejęcia terenu w Kalinku przez Gminę Rzgów. Wydarzyło się. Dwa. Spółka związana 

personalnie z Samorządem Rzgowskim rozszerza w 2002 roku działalność o uzdatnianie i 

sprzedaż wody. To się już wydarzyło. Teraz trzy. Woda niezdatna do picia na coraz większą 

skalę. Dojdę do sedna, proszę mnie nie przerywać. Czyli rzeczy, które się wydarzyły. Brak 

przejęcia terenu w Kalinku, gdzie są studnie. Jakie by nie były, jakieś są, ja się na tym temacie 

aż tak bardzo nie znam, ale są, sprzedają wodę, dostarczali do Łodzi, więc mają. Dwa, spółka 

związana, powiedziałem personalnie, z samorządem Rzgowskim rozszerza działalność w 2002 

roku o uzdatnianie sprzedaż wody. Trzy, woda niezdatna do picia na coraz większym terenie 

gminy. Brakuje tylko jeszcze punktu czwartego. Kto wpadnie na pomysł, żeby nie inwestować 

osiemset milion ileś tam na odwierty, tylko kupować wodę od firmy zarządzającej Kalinkiem, 

czytaj być może posiadającym ten teren, bo sprawa o zasiedzenie jest w sądzie, a wiadomo jak 

to w sądzie, różnie może być. Gdybym nie mieli szansy na zasiedzenie, to by tego wniosku nie 

złożyli. I teraz nie wydarzył się tylko punkt czwarty, zakup od nich wody.”. 

Burmistrz powiedział, że zgodnie z tym co mówi radny Szczech nie ma studni artezyjskich w 

Kalinie, tylko w Bronisławowie. Jeśli chodzi o dostarczanie wody, to powszechną praktyką, 

jest współpraca, kupowanie wody i porozumienia z innymi gminami w zakresie oczyszczania 

ścieków, jak i w zakresie dostarczania wody. Ponadto burmistrz podkreślił, że Urząd  

przygotowuje się do inwestycji w Stację Uzdatniania Wody już od dwóch lat, zleca robienie 

odwiertów, szuka możliwości finansowych w postaci dofinansowań.  

Dyrektor GZWiK Beata Jasiukiewicz poinformowała, że oprócz uprawnień sanepidu do 

kontroli jakości wody to również zakład w ramach sowich kompetencji dokonuje monitoringu 

studni i jakości wody dlatego mieszkańcy mogą być spokojni, ponieważ w przypadku wykrycia 

jakiś bakterii informacja podawana jest niezwłocznie do publicznej wiadomości. Co do 

chlorowania wody, to nie da się tego wykluczyć, ponieważ w przypadku bakterii na sieci to 

jedyny sposób.   

Radny Kordian Skalski zapytała jakie działania kontrolne podjęto po skażeniu źródła w 

Romanowie i jakie instytucje poza Sanepidem, który ustawowo obligatoryjnie jest 

informowany, zostały w tym zakresie powiadomione, a także jakie materiały zostały w ramach 

tych działań kontrolnych przekazane policji celem ścigania.  

Kierownik Referatu Magdalena Górska powiedziała, że Urząd w ramach działań kontrolnych 

wysyła do mieszkańców wezwania do okazania się umowami jak i potwierdzeniem odbioru 

ścieków. W przypadku gdy mieszkaniec nie przedstawi dokumentów, pracownicy Urzędu mają 

prawo wyjść w teren na kontrolę. Również zostały wezwane ogrody działkowe, żeby na swoim 

terenie zrobić inwentaryzację szamb i również są zobligowani do okazania się umowami na 

odbiór tych ścieków. Jedyną instytucją jaka była zawiadomiona o skażeniu wody w Romanowie 

była Policja.  

Radny Kordian Skalski poinformował, że rozmawiał z wydziałem kontroli WIOŚ odnośnie 

skażenia wody w Romanowie, który był zaskoczony o braku takiej informacji ze strony Urzędu.  

WIOŚ może się udać na wskazane wyrobisko, dokonać jego przeglądu, dokonać wykopów w 

tym miejscu, skontrolować potencjalne podmioty, które mogą takiego skażenia dokonywać, 

porównywać ilości produkowanych ścieków i tego ile ich oddano. Radny zapytał czy 

pracownicy Referatu Ochrony Środowiska udali się w teren, żeby ustalić miejsce zlewni tych 

nieczystości, czy Urząd Miejski w Rzgowie dysponuje urządzeniami typu fotopułapka i te 

rzeczy, te urządzenia zostały zamontowane w potencjalnych miejscach zlewu tych nieczystości.  

Ponadto padło pytanie dotyczące kontrolowanego okresu wywozu nieczystości przez 

mieszkańców.  

Kierownik Referatu Magdalena Górska powiedziała, że do WIOŚ należy przekazać konkretne 

informacje dotyczące podmiotu gospodarczego do skontrolowania, dlatego sprawa została 

przekazana Policji aby mogli to ustalić. Jeżeli chodzi o kontrole w terenie to była Policja, 
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pracownik z referatu ochrony środowiska oraz dyrektor Beata Jasiukiewicz. Kontrola nie 

wykazała nieprawidłowości.  

Radny Kordian Skalski był zdziwiony, że do chwili obecnej nie założono foto pułapek w 

Romanowie. Radny zapytał czy były wykonane kompleksowe przeglądy hydrantów, ich 

sprawności i ciśnienia wody w hydrantach. 

Dyrektor GZWiK Beata Jasiukiewicz wyjaśniła, że strażacy kontrolowali hydranty bez 

uzgodnienia z zakładem i żaden raport z kontroli nie wpłynął do zakładu.  

Radny Kordian Skalski od strażaków wie iż ciśnienie wody w hydrantach jest bardzo słabe.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski powiedział, ze cała gmina z każdej strony jest 

zabezpieczona w wodę i nie ma co panikować i mówić, że braknie wody, jednakże należy 

pamiętać o ciągłym inwestowaniu w wodę.  

Z informacji jakie posiada radny Kordian Skalski wynika, ze mieszkańcy wiedzą kto wylewa 

nieczystości ale nie chcą tego powiedzieć.  

 

Ad.8. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej.  

 

Ad.9. 

a) Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński przedstawił sprawozdanie z analizy złożonych 

oświadczeń majątkowych za rok 2022. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

b) Przewodniczący rady Radosław Pełka przedstawił sprawozdanie z analizy złożonych 

oświadczeń majątkowych za rok 2022. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.10. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVII/659/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2023-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.11. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał jak długo będzie jeszcze realizowana fotowoltaika na 

GOSTiRze, aby można mówić o mniejszych kosztach za energię elektryczną.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że miała być wykonana z dofinansowania ale nie 

udało się go uzyskać. W tej chwili dofinansowania wymagają bardziej innowacyjnych 
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elementów. Jeżeli mowa o oszczędnościach za energię to burmistrz uważa, że należy mieć na 

uwadze wyminę oświetlenia na hali.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVII/660/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Kordian 

Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (1 radny) 

Rafał Kluczyński 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Radosław Pełka, Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.12. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVII/661/2023 zmieniającej uchwałę Nr 

LVI/577/2023 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2023 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.13. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

Radny Jarosław Świerczyński zgłosił wniosek o pozostawienie stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2024 na poziomie roku 2023.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski przypomniał, że radny Świerczyński na 

komisji mówił o 8 % a potem o 5% wzroście podatków, a ostatecznie większość obecnych 

radnych na komisji była za 10% podwyżką podatków.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka powiedział, że na komisji jest wypracowywane pewne 

stanowisko, ale ostateczną decyzję podejmują radni na sesji.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że nie wnioskuje o podwyżkę podatków, ale szanuję 

decyzję Rady co do wysokości podatków.  
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Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał wniosek radnego pod głosowanie. 

W głosowaniu – 6 „za”, 4 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku radnego Jarosława Świerczyńskiego.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (6 radnych) 

Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa 

Tyll, Zbigniew Waprzko 

 „PRZECIW” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Jan Spałka 

 „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Radosław Pełka, Stanisław Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Rafał Kluczyński 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 10 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVII/662/2023 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Kordian Skalski, Przemysław 

Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (1 radny) 

Marek Bartoszewski 

 „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Radosław Pełka, Jan Spałka 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Rafał Kluczyński 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.14.  

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

Radny Kordian Skalski zapytał od kiedy będą naliczane kary, czy mogą być naliczane kary za 

niespełnienie tych wartości wymaganych przez aglomeracje.   

Osoba przygotowująca projekt uchwały wyjaśniła, że aglomeracje powinny wypełniać warunki 

do 2015 roku, ale w większości przypadków tak nie jest, dlatego wydłużono czas do 2027 r. 

Jeżeli chodzi o kary to nie wiadomo jakie będą.   

Radny Kordian Skalski zapytał czy nie można wstrzymać się z podjęciem tej uchwały i 

ograniczenia aglomeracji do 2 czy 3 lat, tak aby dac sobie czas na realizację kanalizacji i 

osiągnąć wskaźnik koncentracji.  

Osoba przygotowująca projekt uchwały powiedziała, że w przepisach prawo wodne nie ma 

wskazane co jaki czas należy podejmować uchwałę w sprawie aglomeracji. Aktualizacja 

aglomeracji  musi być poprzedzona całą procedurą, czyli te dane trzeba zebrać, opracować 

projekt i przede wszystkim przeprowadzić uzgodnienia z Regionalnym Zarządem Gospodarki 

Wodnej. Jeśli na terenie tej aglomeracji są formy ochrony przyrody, no to również z Regionalną 
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Dyrekcją Ochrony Środowiska. Można nie podjąć tej uchwały, tylko problem jest taki, że Urząd 

przeskłada sprawozdania z realizacji Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków do Wód 

Polskich, co roku, do 28 lutego, i Wody Polskie w momencie jakiś rozbieżności albo 

problemów z osiągnięciem warunków wynikających z dyrektywy, mogą narzucić konieczność 

aktualizacji tej uchwały. Wody Polskie mogą również poprosić o przedstawienie przeglądu 

aglomeracji, który jest wykonywany co najmniej raz na dwa lata. W przeglądzie musi być 

wskazane jak bardzo aglomeracja zmieniła się od czasu jej wyznaczenia oraz czy te zmiany 

jakie w niej zaszły warunkują konieczność podjęcia nowej uchwały. W przeglądzie, który został 

teraz wykonany ta konieczność została wykazana, zwłaszcza pod kątem wypełnienia 

pierwszego warunku dyrektywy, czyli stopnia skanalizowania aglomeracji. W gminie Rzgów 

bardzo dużym problemem jest to, że obszar aglomeracji jest duży, wymaganych jest dużo 

inwestycji z tych dokumentów, które Urząd składał do aktualizacji krajowego programu. Do 

wybudowania jest 19 kilometrów sieci i podłączenie ponad 2400 mieszkańców. Wykonanie 

tego do końca 2027 roku będzie zadaniem niesamowicie trudnym, jeśli wręcz niemożliwym. 

Tym bardziej, że na chwilę obecną nie ma zewnętrznych środków finansowych. Wskaźnik 

koncentracji wynosi 120 mieszkańców na kilometr i to zameldowanych na terenie gminy 

Rzgów.  

Radny Kordian Skalski mimo wszystko uważał, że za wcześnie jest zmniejszana aglomeracja.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 5 „za”, 5 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o nieprzyjęciu Uchwały Nr LXVII/  /2023 w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXI/277/2020 Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie 

wyznaczenia aglomeracji Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (5 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Radosław Pełka, Jan Spałka, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (5 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa 

 „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Rafał Kluczyński, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Przemysław Szczech 

 

Ad.15. 

Sprawozdanie z przebiegu konsultacji projektu uchwały Rady Miejskiej w Rzgowie w sprawie 

przyjęcia „Programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024" zostało omówione na posiedzeniu Komisji. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.16.  

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVII/663/2023 w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Gminy Rzgów z organizacjami pozarządowymi oraz  podmiotami, o których 
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mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2024”. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.17. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa poprosiła o wyrażenie swojej opinii przez Kierownik Górską.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska powiedziała, że uczestniczyła w 

konferencji na temat wtłaczana gazów i uważa, że podjęcie takiej uchwały nie zabezpieczy 

interesów gminy, ale dla jakiegoś bezpieczeństwa i wyrażania swojego sprzeciwu można ją 

podjąć.  

Radny Zbigniew Waprzko zwrócił uwagę, że tego typu rozwiązania jak wtłaczanie CO2 pod 

ziemię są stosowane. Unia Europejska stworzyła ramy prawne mające gwarantować 

bezpieczeństwo geologicznego składowania dwutlenku węgla. Zgodnie z dyrektywami na 

składowisko wybiera się formacje geologiczne tylko wówczas, jeżeli w ramach 

proponowanych warunków użytkowania nie istnieje znaczące ryzyko wycieku, jeżeli nie 

powstaje znaczące zagrożenie dla środowiska lub zdrowia. Natomiast przy wyborze miejsc na 

składowiska pod uwagę brane są wszelkie możliwe czynniki, które zabezpieczą środowisko 

naturalne. Pod uwagę brane jest całkowita pojemność składowania, pojemność zbiorników, 

przepuszczalność czy ciśnienie. Jest to istotne, ponieważ gaz wtłaczany jest w głębokie 

struktury geologiczne, pozostanie tam na kilkaset metrów pod ziemią przez najbliższe setki, a 

nawet być może tysiące lat.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska potwierdziła, że do roku 2050 r. 

trzeba będzie ograniczyć emisję dwutlenku węgla.  

Burmistrz Mateusz Kamiński dodał, że studium zagospodarowania przestrzennego jest zapis 

dotyczący wykorzystywania wód geotermalnych i było zapytanie ze strony jednego z 

inwestorów w tym zakresie. Ponadto burmistrz uważa, że jeśli wtłaczanie CO2 miałoby 

zaszkodzić inwestorem na naszym terenie to podjęcie takiej uchwały jest do rozważenia.  

Radny Jarosław Świerczyński podziękował przewodniczącemu rady za tak sprawne 

przygotowanie projektu uchwały, której podjęcie popiera.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVII/663/2023 w sprawie niewyrażenia zgody na 

wykorzystania górotworów pod powierzchnią gminy dla magazynowania sprężonego CO2 

wraz z domieszkami.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Rafał Kluczyński 
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 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Przemysław Szczech 

 

Ad.18. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powrócił do tematu aglomeracji i dostarczenia 

materiałów, w tym zakresie. Podkreślił, że przekazał wszystko co miał w ustawowym terminie 

i w tym zakresie nie było uwag ze strony radnych.  

Radny Jarosław Świerczyński odniósł się do sprawy przekazywania materiałów na sesję i 

wyjaśnił, że chodziło o współpracę miedzy burmistrzem i radnymi, o wcześniejsze 

informowanie i przekazywanie dokumentów dotyczących projektów uchwał, a nie dzień czy 

dwa dni przed sesją.  

Burmistrz powiedział, że na kolejnej sesji przedstawi ponownie aglomerację.  

Radny Jarosław Świerczyński powrócił do tematu przejazdu ciężkich samochodów przez ul. 

Grodziską, ogólnie drogę 714 i zaproponował, aby podjąć apel w tej sprawie i wysłać do 

GDDKiA. Radny zasugerował, aby inne gminy czy to Ksawerów czy Pabianice, może 

Starostwo czy Wojewoda poprali taki apel. Apel miałaby dotyczyć zamiany organizacji ruchu, 

tak aby samochody ciężarowe korzystały z autostrad, a do miast miały tylko wjazd docelowy.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka powiedział, że gmina uzyskała 12,5 mln zł z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg na rozbudowę dróg gminnych. Kiedy gmina Rzgów będzie 

podpisywała w tym zakresie umowy czy porozumienia i kiedy środki zostaną wprowadzone do 

budżetu? 

Zastępca burmistrza Monika Pawlik powiedziała, że władze gminy analizuje możliwości 

pozyskania brakującej kwotę do ewentualnych kosztorysów, które są dla zadania 

inwestycyjnego, na które środki zostały pozyskane. Obecnie jest to w fazie analizy. Umowy 

jeszcze nie są podpisane. Zadanie, na które pozyskane są środki, to nie jest pełna kwota, więc 

trzeba rozważyć jeszcze możliwość pozyskania środków na dalszą część tej inwestycji, mając 

na uwadze operaty szacunkowe zaktualizowane na okres składania wniosku o uzyskanie 

dofinansowania. 

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała czy bonusy frekwencyjne za wybory parlamentarne 

zostały już rozstrzygnięte, czy wiadomo na co zostaną przeznaczone środki. Radna zapytała 

kiedy zostanie usunięte drzewo na ul. Zastawnej, które utrudnia przejazd tą drogą.  

Burmistrz powiedział, ze jeżeli chodzi o środki za frekwencję, to jeszcze żadne informacje nie 

trafiły do Urzędu. Jeżeli chodzi o drzewo na ul. Zastawnej to jest ono po stronie Łódzkiej, 

Urząd zainteresuje się sprawą.   

Radny Kordian Skalski zapytał czy Urząd jest gotowy do złożenia wniosku o dofinansowanie 

fotowoltaiki do Urzędu Marszałkowskiego.  

Burmistrz Mateusz Kamiński poinformował, że posiada ekspertyzę przygotowaną przez 

specjalistów w zakresie tego, czy celowe jest występowanie do tego konkursu. W konkursie są 

wymagane elementy innowacyjności, które będzie bardzo trudno spełnić.  

Radny Kordian Skalski był zdziwiony, że burmistrz wydał pieniądze na to żeby uzyskać opinię, 

czemu nie brać udziału w programie, niż na przykład wydać pieniądze i znaleźć sposób na 

innowacyjność. 

w dalszej części obrad dyskutowano na temat zasadności przystępowania do konkursu na 

fotowolatikę, głos zabierali radny Jarosław Świerczyński, sołtys Stanisław Hoja, radny Rafał 

Kluczyński.  

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik nie zgodziła się ze stwierdzeniem, że po raz kolejny gmina 

nie sięga po dofinansowania, bo tam, gdzie jest możliwość i widać realne szanse, Urząd składa 

wnioski.  

Kierownik Referatu Magdalena Górska poinformowała, że mieszkańcy, którzy wiedzieli, że 

nie udało się pozyskać przez Urząd tego dofinansowania, to jeszcze na szybko próbowali gdzieś 

złożyć na starych zasadach te wnioski, czy to w Czystym Powietrzu, czy w Moim Prądzie. 
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Na dzień dzisiejszy większość ludzi, którzy składają wniosek na Czyste Powietrze, zaznaczają 

sobie te panele fotowoltaiczne. Mają możliwość ich zrealizowania bądź też niezrealizowania, 

nie ponoszą żadnych konsekwencji, jeśli tego nie zrealizują. Od momentu złożenia wniosku 

mają bardzo długi czas na realizację tych inwestycji. Mogą wtedy sobie wziąć panele dowolne, 

jakie tylko chcą. Nie ma narzuconych jakichś odgórnych modeli, czy też muszą to być 

innowacyjne, czy nie innowacyjne, czy z bankami energii, czy też nie. 

 

Ad.19. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 15:49 

zamknął obrady LXVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad LXVII sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2023.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
  

http://www.rzgow.pl/

